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De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister en de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu inzake het Jaarverslag Infrastructuurfonds 2016 (34 725 A, 
nr. 1). 

De waarnemend voorzitter van de commissie,
Van Veldhoven 

De griffier van de commissie,
Tijdink 
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Nr Vraag 

1 Kunt u per MIRT (Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en 
Transport)-project uit het MIRT-overzicht 2017 aangeven of en zo ja 
in hoeverre al juridische verplichtingen zijn aangegaan? 

2 Kunt u per MIRT-project uit het MIRT-overzicht 2017 aangeven wat 
het effect is van de groeiscenario’s van de nieuwe Toekomstver-
kenning Welvaart en Leefomgeving (WLO) van het Planbureau 
voor de Leefomgeving en het Centraal Planbureau op de maat-
schappelijke kosten-batenanalyse? 

3 Welke mogelijkheden zijn er om de kosten voor het herstel van 
schade voor wegen wel volledig vergoed te krijgen? 

4 Wanneer is de monitoring van het uitgesteld onderhoud afgerond? 
Wat betekent het concreet dat er nu sprake is van achterstallig 
onderhoud van 15 miljoen euro? 

5 Wanneer worden de streefwaarden voor de technische beschik-
baarheid van de weg aangepast? 

6 Wat is de effectiviteit van het Meerjarenprogramma Ontsnippering 
(MJPO)? Wat zijn de financiële en juridische verplichtingen? 

7 Kunt u nader toelichten wat er precies gebeurt met het «Pro-
gramma 130 km» en waar de 4 miljoen euro het afgelopen jaar aan 
is besteed? 

8 Kunt u aangeven waarom er nog steeds middelen uitgegeven 
worden aan projecten die al enkele jaren gerealiseerd zijn of 
zouden moeten zijn? 

9 Waarom is gekozen voor een versmalling van drie naar twee 
rijbanen op een deel van het traject op de A4 tussen Leiden en Den 
Haag en bij de afslag N14/Leidschendam in het kader van de 
aanpassing van de Rijnlandroute? Waarom worden de bestaande 
rijbanen omgebouwd van drie naar twee rijbanen? Hoe verhoudt 
deze beslissing zich tot de verkeersdrukte op dit traject? En is hier 
een second opinion op uitgevoerd? Zo nee, waarom niet, gelet op 
de ervaringen van de aanpak van de A4 bij Leiden? 

10 Klopt het dat 67 miljoen euro overschrijding van de begrote 
middelen van het project «Meer kwaliteit leefomgeving» ten koste 
gaat van het totale budget voor het hoofdwegennet? Zo nee, hoe 
wordt deze overschrijding dan gedekt? 

11 Wat zijn de financiële en juridische verplichtingen van het 
Nationaal Samenwerkingsprogramma Luchtkwaliteit (NSL)? 

12 Wat zijn de financiële en juridische verplichtingen van het 
Geluidsaneringsprogramma – weg? 

13 Kunt u de doelstelling en inhoud van de bijdrage aan het agent-
schap ten behoeve van de externe kosten planuitwerking nader 
toelichten? Wat zijn de financiële en juridische verplichtingen 
hiervan? Waarom is er sprake van een overschrijding? 

14 Kunt u voor ieder project uit de tabel «projectoverzicht verkennin-
gen en planuitwerkingen Hoofdwegennet» per project aangeven 
met hoeveel jaar een project versneld kan worden en hoeveel 
middelen daar dan extra voor nodig zijn? 

15 Wat is de reden voor vertraging met betrekking tot de openstelling 
van de A12/A15? 

16 Wat is de reden voor vertraging van de openstelling van fase 1 van 
het project A1 Apeldoorn–Azelo? 

17 Wat zijn de financiële en juridische verplichtingen van Beter 
Benutten? 

18 Kunt u aangeven waarom er voor de A20 Nieuwerkerk–Gouwe nog 
geen budget is gereserveerd en waarom het überhaupt zo lang 
duurt voordat dit gevaarlijkste stuk snelweg van Nederland wordt 
aangepakt? 
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19 Kunt u een aantal concrete projecten noemen die dankzij een 
Design Build Finance Maintain (DBFM)-constructie ook daadwerke-
lijk eerder zijn opgeleverd en eveneens een aantal waarbij dit niet 
het geval is? 

20 Wat is voor de komende jaren de verwachting ten aanzien van het 
aantal passerende voertuigen? Zal dat structureel lager zijn? Of 
komt het door de renovatie die heeft plaatsgevonden aan de 
Wijkertunnel? 

21 Kunt u de hogere uitgaven voor A10 Tweede Coentunnel / 
Westrandweg nader toelichten? Waarom vielen de vastgoeduitga-
ven hoger uit en waarom is er sprake geweest van een meerwerk 
aan de Coentunnel? In hoeverre zitten tunneltechnische installaties 
niet standaard in het contract? 

22 Wat is de omvang van de niet gerealiseerde nadeelcompensatie en 
de opgelegde korting op de beschikbaarheidsvergoeding ten 
aanzien van de Botlkebrug? Kunt u beide aspecten voorzien van 
een nadere inhoudelijke toelichting? 

23 Waarom is er nog geen overeenstemming bereikt met derden 
inzake de A12? 

24 Kunt u toelichten in hoeverre het Rijk zeggenschap heeft over 
eventuele tarieven die in rekening gebracht worden voor het 
fietsparkeren bij stations en in hoeverre het Rijk verdient aan 
betaald fietsparkeren bij stations? 

25 Hoe kan het dat de bedragen die Rijkswaterstaat ontvangt voor 
schades die schippers veroorzaken aan de vaarweg niet toereikend 
zijn om de kosten van herstel te dekken? Op welke wijze kan dat in 
de toekomst wel dekkend worden gemaakt, zodat de Staat niet 
hoeft op te draaien voor deze kosten? Welke mogelijkheden zijn er 
om de kosten voor het herstel van schade, door schadevaren, wel 
volledig vergoed te krijgen? 

26 Wanneer is de monitoring van het uitgesteld onderhoud afgerond? 
Wat betekent het concreet dat er nu sprake is van achterstallig 
onderhoud van 24 miljoen euro? 

27 Wat is precies het geschil met de aannemer inzake de openstelling 
van de Zaan? 

28 Wat zijn de financiële consequenties van de aanpassing van de 
scope van het Wilhelminakanaal? Kan er een inhoudelijke 
toelichting op deze aanpassing worden gegeven? En zijn met deze 
aanpassing alle risico’s weggenomen? 

29 Wat waren destijds de argumenten om de hogesnelheidslijn 
(HSL-Zuid) niet bij ProRail onder te brengen, maar bij Infraspeed? 
Gelden die argumenten nog steeds? Waarom wel/niet? 

30 Wat zouden de kosten van het (eventueel, in de toekomst) afkopen 
van het HSL-beheercontract met Infraspeed bedragen? 

31 Welke voordelen verwacht u als Infraspeed het beheer van de HSL 
overdraagt aan ProRail? 

32 Op welke aanpassingen doelt u als u zegt dat de grootste 
prestatieverbeteringen op de HSL-Zuid zijn te behalen door 
aanpassingen aan de infrastructuur? Wat zijn de kosten van deze 
aanpassingen? 

33 Hoe zijn de inkomsten van het aanleggen van het European Rail 
Traffic Management System (ERTMS) gebudgetteerd? Wat is de 
scope van deze inkomsten (dus wat valt daaronder en wat niet) en 
in hoeverre heeft het uitstel van ERTMS naast invloed op de 
uitgaven ook invloed op de geprojecteerde inkomsten van de 
ERTMS-uitrol? 

34 Kunt u toelichten waarom er langer gewacht moet worden op de 
6,8 miljoen euro die de gemeente Amsterdam bij moet dragen aan 
het project Zuidasdok? 
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35 Kunt u aangeven in hoeverre de verstrekte voorschotten van 
1,2 miljard euro reeds financieel gedekt zijn? 

36 Kunt u aangeven waarom 674 miljoen euro aan voorschotten van 
2014 of eerder nog steeds niet door derden betaald zijn en of 
hierover ook misgelopen rente in rekening wordt gebracht aan 
deze derden?
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